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2024年福建公会中华传统文化课程表（实体/线上学习） 
 

欢迎大家到本会一起学习，从而促进家庭的和谐与温馨，共同迈向向幸福美满的人
生，终生受益! 
 
课程免付费，询问：67691098/97501525，报名请扫描 QR CODE或链接： 
https://forms.gle/N2bjS8UB3cJ53WQo8 

 

 

 
 
 

课程 上课日 时间 备注 

弟子规亲子班 

第一至三个星期六上午 

（每月三堂课） 

2/3/2024开课 

10.00am-

12.00pm 

孩子至少两岁以上。 

必须至少 1位家长一起上课。 

线上课程只保留给海外及旧生。 

群书治要 360 每逢星期日下午 
3.30pm-

5.00pm 

梁玮老师现场主讲/直播 

网址：https://www.youtube.com/ 

channel/UCbtYdwq0H3l2kGC1KIXed1A 

 

 
中華文化傳統課程

 

新加坡武吉班让福建公会                         
文化艺术股 谨启                            
21/12/2023 
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福建公会中华传统文化课程  
 
《弟子规亲子班》弟子规是中华传统文化的精华。由清朝李毓秀，依
据圣贤孔子的教导而编写的一本如何孝顺父母、尊敬师长、友爱他人
及正确道德价值观的良好读物。孩子从小学习弟子规，把所学的落实
在日常生活中，从而培养更健全的身心和高度的智慧！让我们一起共
读弟子规，补学人生第一课, 把所学的落实在生活中,以身作则成为
孩子的好榜样。                                                                  
                                                                                
《群书治要 360》《群书治要》这套书是唐太宗命魏征大人和唐代当
时的这些大儒学士所编撰的。太宗以《群书治要》去教育子民，而有
「贞观之治」的盛世。这套书是个人修身、家庭教育到企业经营乃至
治国、平天下的智慧、理念、方法、效果、经验的精要。落实《群书
治要》，带给个人信心，家庭和谐，让企业蓬勃发展，国家社会安定
强盛。依据这套书的选本--《群书治要 360》，这是从《群书治要》
中选出的 360 句话，我们每周日一起学习一两句，让我们个人、家庭、
企业、国家共同迈向圆满幸福。    
Hokkien Konghuay Traditional Chinese Culture Course 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         
“DiZiGui Class” Guidelines for Being a Good Person - “DiZiGui” is the essence of Chinese 
traditional culture.  It is written by Scholar Li Yuxiu in the Qing Dynasty, based on the 
teachings of the sage Confucius. It teaches filial piety, respect for teachers and elders, love 
for others, and correct moral values. Children who study the “DiZiGui” from an early age, 
and practice what they have learned in their daily life, will develop a healthier body and 
mind, and achieve higher degree of wisdom and maturity. Let’s study the Ethics and Moral 
Eduation together, and learn the basic lessons on life, put into practice what we have learned 
and become a good role model for our children,the future generation.  
“Qunshu Zhiyao 360” “The Governing Principles of Ancient China - Qunshu Zhiyao”, was 
written on Emperor Taizong’s order, compiled by Lord Wei Zheng together with the great 
Confucians of the time.  Emperor Taizong used the Treatise to educate his people, and hence 
the subsequent peace and prosperity of the Zhenguan Era. The essence of “Qunshu Zhiyao” 
is a combination of wisdom, ideas, methods, effects, and experience, and can be used for 
personal self-cultivation, family education, business management, and even state 
governance. The implementation of “Qunshu Zhiyao” will bring personal confidence, 
family harmony, business prosperity, social stability and national prosperity. “Qunshu 
Zhiyao 360” is based on 360 passages excerpted from the original compilation of Qunshu 
Zhiyao.   Let's learn one or two sentences together every Sunday, and bring happiness and 
prosperity to our families, enterprises and countries. 

 


